
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Van de fractie 

22 september: Inloopavond over plannen Baarlo en over 
gemeentehuis 
 
Op 22 september houdt het CDA Peel en Maas een inloopavond in Baarlo 
voor alle inwoners van Peel en Maas. De avond begint om 20.00 uur en 
vindt plaats in Café “De Zwaan”, Maasstraat 6 in Baarlo. 
 
Er staan twee actuele onderwerpen op het programma: 
Het eerste onderwerp gaat over de plannen in de kern Baarlo waaraan het 
dorpsoverleg en de gemeente momenteel werken, in het bijzonder rondom 
de voormalige kleuterschool “De Engelbewaarder”, daarna openbare 
school “De Omnibus”. De heer Wim van den Goor (voorzitter kernteam) zal 
een presentatie te geven over de notitie "Wij houden Baarlo leefbaar" . Hij 
zal hier in het bijzonder ingaan op hoe de samenwerking met de gemeente 
verloopt en is verlopen.  
 
Daarna gaan we het hebben over de nieuwbouw van het gemeentehuis in 
Panningen. Het CDA wil graag uitleggen waarom wij vinden dat 
nieuwbouw noodzakelijk is.  
 
Tot slot is er nog de gelegenheid om kort wat andere onderwerpen aan de 
orde te stellen die het CDA mee kan nemen naar de Raad, met name in de 
aanstaande begrotingsbehandeling.  
 
Graag zien we U op 22 september.  
 
 Han Coenen 
 Raadslid 
 han.coenen@wanadoo.nl 
 
 
 
 
 
Van de fractie 

Aan de keukentafel in Beringe 
 
De vakanties zijn weer ten einde en dat betekent ook dat het “normale” 
leven weer is begonnen. Verenigingen en organisaties starten weer op en 
zo ook de gemeenteraad. 
 
Op 18 augustus jl. ben ik gestart met een keukentafelgesprek met enkele 
vertegenwoordigers uit het Beringse verenigings- en bedrijfsleven. Vele 
onderwerpen passeerden de revue, en er werd goed gedebatteerd met 
elkaar. Onderwerpen die o.a. besproken zijn: Hoe is de fusie tot nu toe 
ervaren, wat te doen met het gemeentehuis en hoe is de dienstverlening 
van de gemeente Peel en Maas? Deze onderwerpen zijn uitgebreid 
besproken en hebben voor mij goede en bruikbare informatie opgeleverd. 
 
Over het algemeen waren de vertegenwoordigers die deze avond aan de 
tafel zaten positief over de fusiegemeente tot nu toe, al zijn er altijd zaken 
voor verbetering vatbaar. 
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Wat ook bleek was de zorg over het subsidiebeleid. Er is begrip voor de harmonisatie van deze subsidies, maar toch 
wordt het een en ander kritisch gevolgd en maken de verenigingen zich zorgen over hun (financiële) toekomst.  
 
Verder zijn er deze avond nog enkele wensen voor de Beringse gemeenschap geuit om de samenwerking tussen de 
verenigingen en organisaties op peil te houden en daar waar mogelijk elkaar te ondersteunen. Een structureel overleg 
hierover met alle belanghebbenden werd als een optie genoemd. Hierdoor kunnen o.a. organisaties van evenementen 
en aanpak van zaken met elkaar worden gedeeld. Verder werd aangegeven dat in Beringe nog enkele zaken netjes 
afgerond dienen te worden, de spreekwoordelijke puntjes op de i. 
 
“We hebben elkaar allemaal nodig in het dorp” om Beringe leefbaar te houden. Ik zal in de gemeenteraad van Peel en 
Maas de goede ideeën en (kritische) opmerkingen die deze avond zijn uitgewisseld meenemen in de afwegingen die 
gemaakt moeten worden bij de verschillende onderwerpen de komende tijd. 
Conclusie op het einde was dan ook dat het een goed gesprek was geweest dat zeker voor herhaling vatbaar is. Er 
zal dan ook zeker een volgend keukentafelgesprek volgen waar ook weer andere inwoners zullen worden uitgenodigd. 
 
 John Timmermans 
 Raadslid 
 john.timmermans@peelenmaas.nl 
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Betaalbaar en duurzaam gaan hand in hand in De Moennik 
 
Komende raadsvergadering wordt het bestemmingsplan behandeld van lokatie De Moennik in Helden. Het terrein 
wordt opnieuw ontwikkeld, waarbij de oude landbouwschool en de onderwijzerswoning worden behouden en het 
achterterrein nieuw wordt bebouwd met starterswoningen.  
 
Het huidige plan voor herontwikkeling is het resultaat van een prijsvraag die de gemeente uitschreef waarin 
ontwikkelaars werd uitgedaagd om betaalbare jongerenhuisvesting te realiseren binnen de cradle-to-cradleprincipes. 
Dat dit nu werkelijkheid wordt is iets waar we als gemeent met recht trots op kunnen zijn. Het bewijst dat we het op het 
gebied van duurzaamheid niet alleen bij mooie ambities laten, maar dat we die ook waarmaken. 
 
 Rob Wanten 
 Raadslid 
 r.wanten@home.nl 
 
 
 

 
 

Activiteitenkalender 

Do 22 sep Open bijeenkomst / inloopavond CDA Peel en Maas 
Aanvang 20.00 uur, Café “De Zwaan”,  
Maasstraat 6, Baarlo  

 
Germie Grutters 
Secretaris bestuur 
grut@planet.nl 
 
 

U ontvangt deze Nieuwsbrief omdat u lid bent (of lid wilt worden) van CDA Peel en Maas. 
Wilt u uw e-mailadres wijzigen of wilt u voortaan geen Nieuwsbrief meer ontvangen,  

stuurt u dan een e-mail naar redactiecdapeelenmaas@home.nl 


